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Dolná 50, Zohor 90051, IČO: 37913565 

 

Z Á P I S N I C A 
z členskej schôdze, konanej dňa 24.2.2024 v Trenčíne 

 
 
Zoznam prítomných členov: 
 

1. Silvia Sehnálková 6. Juraj Puček 

2. Miroslav Rezbárik 7. Zuzana Ďurišová 

3. Beáta Paulenová 8. Barbora Duranziová 

4. Miriam Szalayová 9. Radek Blažo 

5. Jana Pučeková 10. Iveta Duranziová 

 
 
Program schôdze: 

I. Otvorenie schôdze 
II. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

III. Správa predsedu KTP 
IV. Správa Ekonómky KTP 
V. Správa kontrolóra KTP 
VI. Prerokovanie návrhov členov 
VII. Informácia o výstavách usporadovaných v roku 2024 a príprava výstav v roku 2025, 2026 
VIII. Rôzne – organizačné záležitosti 
IX. Diskusia 
X. Uznesenie a záver 

 
Pred samotným zahájením programu schôdze bola predsedom KTP navrhnuté nahrávanie schôdze pre 
účely zápisu: 

 
Hlasovanie  
ZA:   10 
PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 
 
 

I. Otvorenie schôdze 
 

Predseda privítal členov a otvoril rokovanie.  
 
 

II. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
 

1. Voľba zapisovateľa – predseda klubu nominoval p. Barboru Duranziovú, ktorá nomináciu prijala. 
 
Hlasovanie  
ZA:   10 
PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 
 

2. Voľba overovateľa zápisnice – predseda klubu nominoval p. Miroslava Rezbárika, ktorý nomináciu 
prijal. 

 
Hlasovanie  
ZA:   10 
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PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 
 
 

III. Správa predsedu KTP 
 

Predseda klubu p. Radek Blažo predniesol v správe o činnosti klubu tieto body:  

• Opakovaná registrácia do registra prijímateľov 2% zaplatenej dane priniesla klubu signifikantné 
príjmy. Predseda KTP poďakoval všetkým členom, ktorí buď priamo alebo sprostredkovane cez 
svojich rodinných príslušníkov či priateľov, túto aktivitu podporili. Zároveň poprosil o podporu aj 
v tomto roku, keďže registrácia na rok 2023 bola opäť úspešne zrealizovaná. Prostriedky sú 
využívané na rozvoj klubu a plánujú sa rovnako využiť opätovne aj pre prípravu výstav a podujatí 
KTP. Vízia do budúcnosti je príprava ročenky alebo kalendára.  

• Podpora a pomoc s prácou pre klub – či už pri príprave projektov ako sú ročenka alebo kalendár, 
pri príprave výstav alebo správe klubových sociálnych sietí.  

• Avízo o 3 x CAC/CAJC výstavách v tomto roku – na základe podanej a schválenej žiadosti na 
UKK bude výstava s udeľovaním CAC/CAJC aj na jeseň, ktorú príde posúdiť p. Robert Kotlar z 
Maďarska. Konanie tretej výstavy s udeľovaním CAC/CAJC v rámci jedného klubu je 
spoplatnené poplatkom UKK 10 EUR za každého prihláseného psa, ktoré ale nebude znamenať 
zvýšenie výstavných poplatkov pre vystavovateľov. Dôvodom je nielen zvýšenie atraktivity 
jesennej výstavy, ktorá minulý rok ako výstava bez udeľovania CAC/CAJC pritiahla málo 
vystavovateľov. 

• Plánovaná nevýstavná akcia KTP – voľnočasové podujatie pre socializáciu členov a psíkov 
v kynologickom areáli Donnautess vo Vojke nad Dunajom koncom leta/začiatkom septembra. 
Pohostenie bude formou gulášu na náklady klubu a kto čo prinesie. Program bude upresnený. 

• Svetový kongres tibetských teriérov vo Švédsku – kompletné info o podujatí je na klubovej 
stránke. 

• Odborné prednášky popri jesennej ŠV – organizované 1x v histórii klubu priniesli silný pozitívny 
ohlas. Zámerom je pokračovať v tejto aktivite aj do budúcnosti. 

K správe ekonóma nemali prítomní členovia žiadne otázky alebo pripomienky.  
 
 

IV. Správa ekonóma KTP 
Správa o hospodárení za rok 2023 bola zaslaná emailom a zverejnená v členskej sekcii klubovej 
stránky. Ekonómka klubu p. Barbora Duranziová celkovo zhodnotila finančnú kondíciu klubu ako 
stabilnú a dobrú. Zároveň ocenila, že sa podarilo získať len v roku 2023 finančné a nefinančné dary 
v hodnote viac ako 8.000 EUR. Vyjadrila veľkú vďaku všetkým, ktorí prispeli na chod klubu cez 2 % 
z dane. Celková vyzbieraná suma je vyššia ako predchádzajúci rok. Zároveň poďakovala sponzorom 
za finančné dary – príspevky boli použité podľa účelu ich určenia – na výstavy, resp. nákup repre 
predmetov KTP. Drobný majetok klubu sa podarilo rozšíriť o tlačiareň a ozvučovací systém pre 
rozhodcu.  
K správe predsedu nemali prítomní členovia žiadne otázky alebo pripomienky.  

 
 

V. Správa revízora KTP 
Počas uplynulého roku neboli žiadne hlásenia/návrhy na preverenie revízorom. Správa ekonóma 
bola preverená a schválená revízorom bez pripomienok. K správe revízora nemali prítomní členovia 
žiadne otázky alebo pripomienky.  
 
 

VI. Prerokovanie návrhov členov 
1. Radek Blažo - zmena názvu funkcie „poradca chovu“ na administrátor chovu.  

Zdôvodnenie: 
Nový názov viac a lepšie vystihuje aktivity tejto pozície. 
 
P. Blažo tento návrh stiahol z rokovania členskej schôdze. 
 

2. Iveta Duranziová - návrh na zavedenie röntgenových testov bedrových kĺbov a vyšetrenia patel 
k uchovneniu jedincov. Pri vystavení pripúšťacieho povolenia so zahraničným psov musia byť 
doložené výsledky týchto testov. Akceptovaný výsledok pre uchovnenie/pripúšťacie povolenie je 
C/C, pately 1/1. Ak má jeden z rodičov bedrové kĺby s výsledkom C/C, povolí sa len spojenie s 
jedincom s výsledkom minimálne B/B. Hlasovanie za každé plemeno samostatne. 
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Zdôvodnenie: 
Zabezpečiť reprodukciu zdravých jedincov a zlepšovanie zdravotného stavu ďalších generácii. 
Vyšetrenie odporučil pre všetky malé plemená na školení poradcov chovu veterinár - ortopéd. 
 
P. Duranziová doplnila zdôvodnenie aj štatistikou na viacerých slovenských kluboch 
spoločenských plemien (pudle, bišóny, kavaliere,..) a aktuálny stav je, že tieto kluby už tieto 
vyšetrenia majú zavedené alebo ich plánujú v najbližšej dobe zaviesť. Zároveň pre výsledky 
vyšetrenia pately navrhla zníženie hranice na 2/2. Pre vyšetrení navrhuje, aby bolo možné použiť 
len certifikovaných veterinárov-ortopédov, ktorí sa nachádzajú vo verejnom zozname komory 
veterinárnych lekárov. 
 
Prebehla diskusia k tejto téme. Aktuálne neexistuje žiadna štatistika, ktorá by poskytla informáciu 
o zdravotnom stave plemien zastrešených v klube. Zároveň p. Rezbárik položil otázku, ktoré 
zvieratá budú testované – môže chcieť kryť aj s 12-ročným psom, ktorého nie je možné uspať. 
P. Ďurišová navrhla, aby zdravotné vyšetrenia boli naďalej nepovinné, čo však v rámci diskusie 
bolo zamietnuté s tým, že by sa na aktuálnej situácii nič nezmenilo. Na základe diskusie navrhol 
upraviť návrh tak, aby bol vytvorený priestor na prechodné obdobie a zber údajov o aktuálnom 
zdravotnom stave v rámci plemien - vyšetrenia aby boli povinné k uchovneniu, ale bez dopadu 
na samotné zaradenie jedinca do chovu.  
Výsledkom diskusie boli tieto návrhy na hlasovanie: 
 
a) Hlasovanie za nasledujúce návrhy k zdravotným vyšetreniam naraz bez ohľadu na plemená 

Hlasovanie  
ZA:   10 
PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 

 
b) K uchovneniu jedinca je povinný majiteľ doložiť výsledky röntgenového vyšetrenia dysplázie 

bedrových kĺbov a klinického vyšetrenia pately od certifikovaného veterinára-ortopéda, ktorý 
je uvedený vo verejnom zozname komory veterinárnych lekárov. Výsledok vyšetrenia 
nebude mať vplyv na zaradenie jedinca do chovu. 

Hlasovanie o zaradení návrhu na členskú schôdzu: 
ZA:   10 

      PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 

 
Hlasovanie o samotnom návrhu: 

ZA:   10 
PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 

 
c) K vystaveniu pripúšťacieho povolenia je povinný chovateľ doložiť výsledky klinického 

vyšetrenia patel jedincov uvedených na pripúšťacom povolení. Výsledky nebudú mať vplyv 
na vystavenie pripúšťacieho povolenia. 

 
Hlasovanie o zaradení návrhu na členskú schôdzu: 

ZA:   10 
      PROTI:   0 

ZDRŽAL SA:  0 
 

Hlasovanie o samotnom návrhu: 
ZA:   10 
PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 

 
 
3. Barbora Duranziová - úprava chovateľského poriadku pre bod 7.6 Dodatočné vystavenie 

pripúšťacích povolení nie je prípustné týmto spôsobom: 
Dodatočné vystavenie pripúšťacích povolení je prípustné za dodržania týchto podmienok: 
- zvýšenie poplatku na 200 EUR, 
- povinné určenie otcovstva pre šteniatka z takéhoto vrhu 
Zdôvodnenie: 
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Dochádza k častému zneužitiu tejto možnosti v chove, len za posledný rok viackrát. Pripúšťacie 
povolenia sú vystavované obratom a  platí 2 roky. Zároveň je chovateľský poriadok KTP v rozpore 
s používaným procesom, kedy aj zo strany UKK a SKJ bolo určené, že je povinné umožniť 
vystaviť pripúšťacie povolenie aj pre neplánované spojenia a vystavenie preukazu pôvodu pre 
šteniatka z takéhoto spojenia. 
 
V rámci diskusie bol návrh upravený o výšku poplatku na 100 EUR pre člena klubu. Zároveň bolo 
navrhnuté rozdelenie hlasovania do viacerých bodov. 
 
a) Hlasovanie za rozdelenie návrhu do viacerých bodov 

Hlasovanie  
ZA:   10 
PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 

 
b) Zrušenie bodu 7.6 Chovateľského poriadku KTP „Dodatočné vystavenie pripúšťacích 

povolení nie je prípustné“ 
Hlasovanie: 

ZA:   10 
PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 

 
c) Úprava podmienok pre vydanie dodatočného pripúšťacieho povolenia (po spojení jedincov) 

– poplatok za vystavenie v sume 100 EUR pre člena/200 EUR pre nečlena a povinné určenie 
otcovstva šteniat z tohto vrhu: 

Hlasovanie o zaradení upraveného návrhu na členskú schôdzu: 
ZA:   10 

      PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 

 
Hlasovanie o samotnom návrhu: 

ZA:   10 
PROTI:   0 
ZDRŽAL SA:  0 

 
 

4. Radek Blažo – zmena súťaže Pes a Suka roka na súťaž Pes roka - zmena súťaže a názvu - 
Odstránenie rozdeľovania súťaže medzi psa a suku. Po novom by každé plemeno bolo napríklad. 
Pes roka plemeno Lhasa apso. Psy a suky spoločne v jednom rebríčku. Bolo by viditeľné, kto je 
pes a kto suka, ale súťažili by spoločne. 
Zdôvodnenie:  
Zosúladenie so súťažami na Slovensku a vo svete. Nikde sa nerozdeľuje plemeno podľa 
pohlavia. 
 
Prebehla diskusia, kde členovia poukázali na znevýhodnenie sučiek pri ich krytí, kedy sú určitý 
čas mimo súťaže. Zároveň Barbora Duranziová navrhla rozšírenie súťaže o vyhodnotenie 3 
najúspešnejších jedincov zo všetkých plemien. 
 
a) Zmena súťaže Pes a Suka roka na súťaž Pes roka so zostavovaním rebríčka bez ohľadu na 

pohlavie jedincov 
Hlasovanie: 

ZA:   3 
PROTI:   7 
ZDRŽAL SA:  0 

 
b) Rozšírenie vyhodnotenia súťaže Pes a Suka roku o vyhodnotenie 3 najúspešnejších 

jedincov v slovenskom vlastníctve bez ohľadu na plemeno a pohlavie: 
Hlasovanie o zaradení návrhu na členskú schôdzu: 

ZA:   8 
      PROTI:   1 

ZDRŽAL SA:  1 
 

Hlasovanie o samotnom návrhu: 
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ZA:   8 
PROTI:   2 
ZDRŽAL SA:  0 

 
 

VII. Informácia o usporiadaných výstavách v roku 2024 a príprava výstav v roku 2025, 
2026 

Výstavy 2024 boli spomenuté už na úvod členskej schôdze v správe prezidenta. Na rok 2025 sú opäť 
plánované 3 výstavy, na aprílovú DUO CAC výstav prijal pozvanie špecialista na Shih Tzu p. Richard 
Packet z Kanady. Pre rok 2026 sú rozhodcovia oslovení, finálne potvrdenie bude po zarezervovaní 
priestorov v Pezinku. 
 
 

VIII. Rôzne – organizačné záležitosti 
Predseda KTP nastolil otázku miesto konania schôdze, či je pre členov vyhovujúce miesto konania. Padol 
návrh na umiestňovanie schôdze vždy v inom meste. K tomuto by však bola potrebná súčinnosť nejakého 
miestneho člena, ktorý by odporučil reštauráciu, kde by sa schôdza konala (s dostatočným parkovaním, 
miestnosťou aspoň pre 20 ľudí s rezerváciou len za konzumné, možnosť prísť so psom,...) 
 
 

IX. Diskusia 
Členovia boli vyzvaní k návrhom, aké aktivity/prednášky by chceli zaradiť na plánovanú nevýstavnú akciu 
vo Vojke – padli návrhy na handling, prednášku o reprodukčnom zdraví psa/suky, o zuboch, opakovanie 
diskusie so psím psychológom Jurajom Ferkom... 

 
 

X. Záver 
Predseda poďakoval všetkým účastníkom nielen za čas a návrhy, ale aj za aktívnu účasť na schôdzi.  
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XI. Uznesenie a záver 
 
Klub tibetských plemien berie na vedomie: 

1. Správu predsedu KTP za obdobie 3/2023 – 2/2024 
2. Správu ekonóma KTP za rok 2023 
3. Správu revízora KTP za obdobie 3/2023 – 2/2024 

 
 
Klub tibetských plemien schvaľuje:  

1. Nasledovné zmeny chovateľského poriadku: 
- K uchovneniu jedinca je povinný majiteľ doložiť výsledky röntgenového vyšetrenia dysplázie 

bedrových kĺbov a klinického vyšetrenia pately od certifikovaného veterinára-ortopéda, ktorý 
je uvedený vo verejnom zozname komory veterinárnych lekárov. Výsledok vyšetrenia 
nebude mať vplyv na zaradenie jedinca do chovu. 

- K vystaveniu pripúšťacieho povolenia je povinný chovateľ doložiť výsledky klinického 
vyšetrenia patel jedincov uvedených na pripúšťacom povolení. Výsledky nebudú mať vplyv 
na vystavenie pripúšťacieho povolenia 

- Zrušenie bodu 7.6 Chovateľského poriadku KTP „Dodatočné vystavenie pripúšťacích 
povolení nie je prípustné“  

- Úprava podmienok pre vydanie dodatočného pripúšťacieho povolenia (po spojení jedincov) 
– poplatok za vystavenie v sume 100 EUR pre člena/200 EUR pre nečlena a povinné určenie 
otcovstva šteniat z tohto vrhu: 

2. Rozšírenie vyhodnocovania súťaže Pes a suka roku o troch najúspešnejších jedincov 
v slovenskom vlastníctve 

 
 
Klub tibetských plemien ukladá výboru klubu:  

1. Zabezpečiť zmenu chovateľského poriadku KTP podľa výsledkov hlasovania 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


